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Zápisnica 

33. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

28. februára 2023 

Rokovacia miestnosť rektora TU 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Aktuálne záležitosti 

2.1 Informácia k priebežnému periodickému hodnoteniu vnútorného systému, študijných 

programov a habilitačných konaní a inauguračných konaní 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Aktuálne záležitosti 

4.1 Návrh Ročného plánu úloh na rok 2023 

5. Rozvoj a informačné systémy 

 Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

 Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

7.1 Informácia o stave prípravy návrhu rozpočtu TU na rok 2023 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Aktuálne záležitosti 

9.   Rozličné 

 

Bod 1 

 

 33. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“) 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU a ospravedlnil neprítomnosť prof. JUDr. 

Mgr. Andrey Olšovskej PhD., dekanky PF TU, ktorú na rokovaní zastupovala doc. JUDr. Marianna 

Novotná, PhD., mim. prof., prodekanka PF pre vedu, legislatívu a doktorandské štúdium bez 

hlasovacieho práva. Rektor univerzity oboznámil členov KR TU s navrhnutým programom a 

požiadal ich o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v 

pozvánke.  

 

Bod 2 

 

2.1 

 V nasledujúcom bode si členovia KR TU vypočuli informáciu k priebežnému periodickému 

hodnoteniu vnútorného systému, študijných programov a habilitačných konaní a inauguračných 
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konaní. Rektor univerzity skonštatoval, že univerzita postupuje podľa harmonogramu, ktorý je 

schválený a odovzdal slovo riaditeľke Oddelenia pre analýzy a stratégie v oblasti zabezpečovania 

kvality TU (ďalej len „riaditeľka oddelenia pre kvalitu“). Riaditeľka oddelenia pre kvalitu 

informovala členov KR TU, že v centrálnom úložisku sú uložené všetky formuláre potrebné 

k priebežnému periodickému hodnoteniu študijných programov (ŠP), habilitačných konaní 

a inauguračných konaní (HIK), ako aj procesov vnútorného systému (prostredníctvom kľúčových 

indikatívnych ukazovateľov a doplňujúcich indikatívnych ukazovateľov). Dodala informáciu 

o termínoch prípravy hodnotiacich správ fakúlt, čo je do 31. marca 2023. Následne prorektori 

univerzity pripravia návrh univerzitnej periodickej hodnotiacej správy za rok 2022, a to  do 30. 

apríla 2023. Ako riaditeľka oddelenia pre kvalitu informovala, periodická hodnotiaca správa  

sa vypracúva za kalendárny rok, pričom hodnotenie ŠP  a HIK sa realizuje za akademický 

rok, ktorý začal v predchádzajúcom kalendárnom roku a bol ukončený v hodnotenom 

kalendárnom roku. Čiže, v roku 2023 sa realizuje  hodnotenie kalendárneho roku 2022, 

pričom ŠP a HIK sú hodnotené za akademický rok 2021/2022.  Ide o  identický model, ako pri 

výročnej správe o činnosti univerzity, ktorej metodiku vydáva MŠVVaŠ SR. 

 

Povinnosť realizovať priebežné  hodnotenie v perióde 1xročne vyplýva z  čl. 11 štandardov pre 

študijné programy SAAVŠ, v spojitosti  s časťou IV, čl. 15  bod 5 písm.) a metodiky  na 

vyhodnocovanie štandardov SAAVŠ. 

 

V zmysle čl. 17 ods. 15 vnútorného predpisu Pravidlá tvorby, úpravy, schvaľovania a hodnotenia 

kvality študijných programov Trnavskej univerzity v Trnave sa v roku 2022 na TU uskutočnilo prvé 

vnútorné hodnotenie VS, ŠP a HIK v rade RVHK TU a v roku 2023 sa bude konať prvé priebežné 

hodnotenie VS, ŠP a HIK.  

 

Toto prvé priebežné hodnotenie ŠP a HIK budeme realizovať v tzv. prechodnom období, pretože 

došlo k súbehu hodnotených období (ak. rok 2021/2022). Avšak ide o iný druh hodnotenia ŠP 

a HIK ako je vnútorné hodnotenie, používa sa iný formulár, v ktorom je potrebné vyplniť všetky 

disponibilné údaje. Komplexné priebežné hodnotenie, v ktorom bude základným východiskovým 

dokumentom hodnotiaca správa odborovej pracovnej skupiny RVHK TU bude možné realizovať 

v nasledujúcich hodnotených obdobiach (za roky 2023, 2024...).  

 

V prípade, ak by sa priebežné hodnotenie v roku 2023 za kalendárny rok 2022 nerealizovalo, pri 

posudzovaní súladu vnútorného systému zabezpečovania kvality TU so štandardmi kvality 

SAAVŠ, by nebolo možné preukázať činnosť nezávislej štruktúry vnútorného systému (RVHK TU) 

a funkčnosti vnútorného systému ako celku.  

 

Ďalej doplnila, že oddelenie pre kvalitu s jednotlivými fakultami konzultuje otázky. Rektor 

univerzity navrhol členom KR TU prijať v tomto bode nasledovné uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 1/33-28022023 

KR TU vzalo na vedomie informáciu k priebežnému periodickému hodnoteniu vnútorného 

systému, študijných programov a habilitačných konaní a inauguračných konaní. 

Z: prof. Bílik 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za:                 11 

proti:              0 

zdržal sa:       0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie nebolo jednomyseľne schválené. 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o schválení Štatútu TU, ktorý sa po dlhom, ale konštruktívnom rokovaní dostal do finálnej podoby, 

ktorá bola 14. februára po podpise rektora univerzity a predsedu Akademického senátu TU (ďalej 

len „AS TU“) odoslaná na registráciu na ministerstvo školstva,  

- o stretnutí s partnerskou Univerzitou sv. Cyrila a Metoda v Trnave (ďalej len „UCM“), ktoré 

prebiehalo za prítomnosti rektorky partnerskej univerzity a právnikov oboch univerzít, aby sa 

doriešilo predĺženie financovania spoločného projektu Univerzitný klaster Trnava s termínom do 

konca júna, 

- o pripravovanej výzve z plánu obnovy z ministerstva školstva, kde prebiehalo stretnutie s rektormi 

a zástupcami univerzít. Aktuálne prebiehajú rokovania na úrovni ministerstva školstva, aby výzva, 

ktorá bola zameraná na integráciu vysokých škôl, mohla mať podobu integrácie prostredníctvom 

univerzitných konzorcií. Stretnutia sa zúčastnili traja zástupcovia košických univerzít, prorektori 

STU a UK a trnavské univerzity. Zástupcovia ministerstva na stretnutí zisťovali, v akej podobe by 

si vysoké školy vedeli predstaviť túto integráciu prostredníctvom spoločných konzorcií a následne 

sa uskutočnil k výzve aj webinár. Rektor univerzity doplnil, že sa čaká na vyhlásenie výzvy a jej 

podmienok a následne prebehne rokovanie s partnerskou UCM, no zároveň poukázal, že 

ministerstvo nevie zmeniť termín ukončenia projektu, ktorým je polrok 2026, čo je veľmi šibeničný 

termín, 

- o ustanovujúcom zasadnutí Správnej rady TU (ďalej len „SR TU“), na ktorom si noví členovia SR 

TU zvolili predsedu SR TU, ktorým sa stal  PhDr. PaedDr. Martin Bodis, PhD. a podpredsedníčku 

SR TU, Mgr. Janku Debrecéniovú, MJur. PhD., 

- o voľbe 11. člena SR TU, kde aktuálne prebieha zasielanie nominácií a bude pokračovať verejným 

vypočutím kandidátov a samotnou voľbou, 

- o otvorení nového chemického laboratória na Pedagogickej fakulte TU,  

- o návšteve nového veľvyslanca Maďarskej republiky na Slovensku Csabu Balogha, ktorého na 

rektoráte univerzity privítajú spoločne s prorektorom pre vonkajšie vzťahy, 

- o príprave návrhu smernice o rodovej rovnosti. 

 

Bod 3 

 

 V nasledujúcom bode otvorila prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len 

„prorektorka pre vzdelávanie“) diskusiu k príprave návrhu dodatku č. 2 k vnútornému predpisu 

Pravidlá tvorby, úpravy, schvaľovania a hodnotenia kvality študijných programov Trnavskej 

univerzity v Trnave, ktorým sa mení čl. 17 týkajúci sa monitorovania a hodnotenia kvality 

študijných programov poskytovaných Trnavskou univerzitou v Trnave s cieľom zosúladiť termín 

hodnotenia študijných programov s termínom vypracovania Periodickej hodnotiacej správy podľa 

čl. 14 vnútorného predpisu Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania 

Trnavskej univerzity v Trnave. Ako prorektorka pre vzdelávanie uviedla, dodatok má pripravený 

a rovnako ho zahrnula do Ročného plánu úloh na rok 2023 (ďalej len „RPÚ 2023“), ale postupne 

sa jej ukázalo, že úpravu vnútorného predpisu nebude potrebné robiť. Slovo si vzala aj riaditeľka 

oddelenia pre kvalitu, ktorá uviedla, že aj na základe podnetu dekanky PF prehodnocovala a robila 
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simuláciu hodnotenia študijného programu. Ako uviedla, v roku 2023 hodnotíme akademický rok 

2021/2022, tak ako sa to robí aj vo Výročnej správe o činnosti TU a z jej pohľadu je možné hodnotiť 

iba ucelený a ukončený akademický rok., Osoba zodpovedná za študijný program musí vychádzať 

zo všetkých vstupov, ktoré má k dispozícii. Jedným z nich sú aj ankety, ktoré sú ukončené koncom 

júla a začiatkom augusta a výsledky absolventskej ankety sú vypracované až v decembri. Práve to 

je obdobie, kedy má OZŠP k dispozícii všetky vstupy a najskôr v januári môže robiť komplexné 

hodnotenie za predchádzajúci rok. Ako skonštatovala riaditeľka oddelenia pre kvalitu, fakultám 

záležalo na tom, aby periodické hodnotenie bolo zosúladené s termínom Výročnej správy o činnosti 

TU, čo zodpovedá 31. marcu a preto je časový harmonogram podľa jej názoru  nastavený správne.  

 Slovo si vzal aj rektor univerzity, ktorý sa priklonil k tomuto názoru a skonštatoval, že 

nateraz je vnútorný predpis dobre nastavený a nie je potrebné ho meniť dodatkom. Medzi členmi 

KR TU vznikla diskusia, ktorej výsledkom bolo, že dodatok k vnútornému predpisu Pravidlá 

tvorby, úpravy, schvaľovania a hodnotenia kvality študijných programov Trnavskej univerzity 

v Trnave s cieľom zosúladiť termín hodnotenia študijných programov nebudú prijímať. Zároveň sa 

členovia KR TU dohodli na odstránení tejto úlohy z RPÚ 2023.  

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie: 

- o stretnutí s prodekanmi pre vzdelávanie, 

- o príprave návrhu nového Študijného poriadku Trnavskej univerzity v Trnave, ktorý bude 

zosúladený s novelizovaným zákonom č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov a s novým Štatútom Trnavskej univerzity v Trnave. V súvislosti s prípravou 

návrhu prorektorka pre vzdelávanie poprosila dekanov fakúlt, aby jej posielali návrhy na 

zapracovanie, priamo alebo cez prodekanov pre vzdelávanie. 

 

Bod 4 

  

 V nasledujúcom bode rokovania sa členovia KR TU zaoberali návrhom RPÚ 2023. 

Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) ako spracovateľ 

predloženého návrhu, vysvetlil členom KR TU, že do návrhu bolo zapracovaných 71 úloh 

v časovom horizonte aktuálneho vedenia univerzity. V návrhu RPÚ 2023 je zadefinovaná aj 

zodpovedná osoba za danú úlohu, ako aj termín plnenia úlohy. Prorektor pre vzdelávanie 

informoval, že k predloženému návrhu mu boli doručené pripomienky od dekanky PdF.  

 V úvode diskusie si vzala slovo prorektorka pre vzdelávanie, ktorá v nadväznosti na 

predchádzajúcu diskusiu a dohodu členov KR TU skonštatovala, že z návrhu RPÚ 2023 sťahuje 

úlohu č. 26. Vypracovať dodatok č. 2 k vnútornému predpisu Pravidlá tvorby, úpravy, schvaľovania 

a hodnotenia kvality študijných programov Trnavskej univerzity v Trnave, ktorým sa mení čl. 17 

týkajúci sa monitorovania a hodnotenia kvality študijných programov poskytovaných Trnavskou 

univerzitou v Trnave s cieľom zosúladiť termín hodnotenia študijných programov s termínom 

vypracovania Periodickej hodnotiacej správy podľa čl. 14 vnútorného predpisu Vnútorný systém 

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave.  

 Dekanka PdF mala pripomienky k časti C, konkrétne k úlohe č. 20, ktorá hovorí 

o rekonštrukcii a modernizácii priestorov rektorátu. Navrhla, aby bola formulácia pozmenená na 

rekonštrukciu a modernizáciu priestorov univerzity, s čím členovia KR TU súhlasili. Podobný 

pozmeňujúci návrh odznel aj v časti D, úlohe č. 24, ktorá hovorí o prehodnotení osobných 

príplatkov nepedagogických zamestnancov rektorátu a univerzitných pracovísk, kde bol návrh 

dekanky PdF, aby išlo o prehodnotenie osobných príplatkov nepedagogických zamestnancov 

všetkých súčastí univerzity, s čím členovia KR TU tiež súhlasili.  
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 Dekanka PdF dala v diskusii do pozornosti prorektorovi pre vedu potrebu zmeny 

vnútorného predpisu Zásady výberového konania na obsadzovanie pracovných miest 

vysokoškolských učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkcií profesorov a 

docentov a funkcií vedúcich zamestnancov Trnavskej univerzity v Trnave, kde by sa malo 

prediskutovať aj spresnenie potreby troch referencií pri obsadzovaní funkcií profesorov 

a nastavenie jednotných podmienok. Pretože k predloženému návrhu neodzneli na rokovaní ďalšie 

pripomienky, rektor univerzity dal hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 2/33-28022023 

KR TU schvaľuje návrh Ročného plánu úloh na rok 2023 po zapracovaní pripomienok, ktoré 

odzneli na zasadnutí KR TU dňa 28. februára 2023. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie nebolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 5 

 Prorektor pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“) informoval 

členov KR TU o vstupe do finálnej fázy pri získavaní stavebného povolenia na budovu 

Adalbertinum, v súvislosti s čím v poslednom období riešili niekoľko komplikácii so 

zavedením plynového vykurovania. Prorektor pre rozvoj ďalej informoval členov KR TU 

o príprave opisu zákazky na verejné obstarávanie kúpy nového systému na prepojenie spisovej 

služby a podateľne s portálom verejnej správy (Slovensko.sk) na TU, ako aj o blížiacej sa výmene 

wifi zariadení na PdF a FZaSP, kde sa dlho čakalo na dodávku komponentov. KR TU vzalo na 

vedomie informácie prorektora pre rozvoj. 

Bod 6 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy: 

- o účasti univerzity, v mesiacoch október a november, na veľtrhu vzdelávania Gaudeamus, kde by 

rád zorganizoval masívnejšiu účasť a preto poprosil o spoluprácu aj pedagógov fakúlt, 

- o podpore kandidátky na Slovenku roka, ktorou je dekanka PdF doc. Ing. Viera Peterková, PhD., 

- o podaní žiadosti založenia medzinárodného konzorcia KreativEU, o ktoré sa naša univerzita 

pokúša s partnerskými medzinárodnými univerzitami po tretí raz. Ako prorektor pre vonkajšie 

vzťahy upresnil, spolupráca sa rozbieha a aktuálne prebiehajú stretnutia partnerov v Českých 

Budějoviciach a v apríli sa  stretnutie bude konať na našej univerzite. Prorektor pre vonkajšie 

vzťahy dodal, že pôjde o stretnutie s cieľom nadväzovania dobrých vzťahov. 

 

Bod 7 

 V nasledujúcom bode sa členovia KR TU zaoberali informáciou o stave prípravy návrhu 

rozpočtu TU na rok 2023, kde si vzala slovo kvestorka univerzity. Ako uviedla, univerzita má 

pripravený prvý návrh na rozdelenie dotácie na jednotlivé súčasti, ktorý pracuje s finančnou 

čiastkou, ktorá prišla posledným dodatkom k zmluve o poskytnutí finančnej dotácie, ak by sa táto 

čiastka navýšila o financie určené na excelentné pracoviská, bude do návrhu rozpočtu TU 
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zapracovaná. Tvorbe návrhu predchádzali viaceré pracovné stretnutia s tajomníčkami fakúlt. Ďalej 

kvestorka univerzity dodala, že v aktuálnom roku ministerstvo nekráti finančnú dotáciu o 27 

miliónov eur, ako pôvodne avizovalo, ale krátenie z minulého roka znamenalo, že univerzita musela 

siahnuť do vlastných rezerv. Výsledok hospodárenia za predošlý kalendárny rok členom KR TU 

priblížila pomocou tabuliek, kde im predstavila konkrétne čísla. Kvestorka univerzity informovala 

členov KR TU, že z ministerstva hospodárstva môže univerzita žiadať dotáciu na dofinancovanie 

zvýšených energií, výzva je už zverejnená. KR TU prijalo informácie o stave prípravy návrhu 

rozpočtu TU na rok 2023. 

 V rámci aktuálnych záležitostí informovala kvestorka univerzity o poplatku zo Slovenskej 

akreditačnej agentúry pre vysoké školstvo (ďalej len „SAAVŠ“) za žiadosť o  posúdenie vnútorného 

systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania so štandardmi SAAVŠ, ktorý bol 

vyčíslený na viac ako 114-tisíc eur. Členom KR TU popísala aj konkrétnu čiastku poplatku za 

jednotlivé fakulty, pričom zdôraznila, že faktúra je už uhradená a z fakúlt budú financie 

refundované. Dekan FF uviedol, že jeho fakulta má za žiadosť najvyšší poplatok a zároveň navrhol, 

aby sa symbolickou finančnou čiastkou podieľal na financovaní poplatku pre SAAVŠ aj rektorát 

univerzity. Rektor univerzity konštatoval, že univerzita sa pokúsi nájsť riešenie, aby bol paušálny 

poplatok žiadosti uhradený zo zdrojov rektorátu univerzity.  

 Kvestorka univerzity ďalej informovala o situácii v Študentskej jedálni TU, ktorá je pre 

chorobu dvoch kuchárov aktuálne zatvorená. Zároveň sa prehodnocuje koncesná zmluva, v ktorej 

sa univerzita snažila chrániť zamestnancov jedálne a čo bolo aj hlavným dôvodom, prečo sa žiadny 

externý dodávateľ stravovacích služieb neprihlásil do súťaže vo verejnom obstarávaní na prenájom 

Študentskej jedálne TU. V závere informovala kvestorka univerzity o pripravenej súťaži na 

dodávateľa služby hlasovej a virtuálnej siete. KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky 

univerzity. 

Bod 8 

 Riaditeľka oddelenia pre kvalitu informovala členov KR TU, že v súvislosti s požiadavkou 

o rozšírenie verejného portálu MAIS-u, ktorý sa rozširuje podľa požiadaviek SAAVŠ, pripravila 

dodávateľská firma aj oživenie informačného portálu o študijných programoch ECTS label a to bez  

navýšenia finančných prostriedkov. Oživenie tohto portálu by zabezpečilo pútavé marketingové 

prezentovanie ponúkaných študijných programov na fakultách. Výhodami je, že portál si ťahá 

informácie o študijných programoch priamo z  MAIS-u a uchádzač sa dostane k danému študijnému 

programu na tretí preklik. Avšak v úvode „oživenia“ portálu je potrebné aktualizovať mnohé údaje. 

Ako riaditeľka oddelenia pre kvalitu dodala, jej oddelenie môže poskytovať súčinnosť, ale 

bude potrebná spolupráca z fakúlt, a preto sa obrátila s otázkou na členov KR TU, či na „oživení“ 

tohto portálu chce univerzita pracovať. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia, ktorú rektor 

univerzity uzavrel s konštatovaním, že dodávateľ môže systém oživiť, ale univerzita ho nateraz 

nebude napĺňať aktuálnymi informáciami, ale túto možnosť si nechá otvorenú do budúcna.   

 Riaditeľka oddelenia pre kvalitu ďalej informovala členov KR TU, že je ukončená 

predmetová anketa za zimný semester a fakultám budú doručené jej výsledky. Zároveň 

skonštatovala, že sa zvyšuje návratnosť dotazníkov, pričom najlepšiu mala TF, kde bola priemerná 

návratnosť 23,4%,  nasledovala PF so 16,2%, FF s 15,3%, PDF so 14,3% a FZaSP s 12,1%. KR TU 

vzalo na vedomie informácie od riaditeľky oddelenia kvality.  
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Rozličné 

  V závere rokovania rektor univerzity informoval členov KR TU o jeho neprítomnosti na 

univerzite od 6. do 27. marca 2023, kedy ho bude zastupovať prof. PhDr. Marek Majdan, MSc., 

PhD., prorektor pre rozvoj. 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

         

                   Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

          rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                         

                                  Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 


